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Referat fra repræsentantskabsmøde i LFBKR den 21.03.2013 på Sukkertoppen i Sakskøbing. 

 

Kurt Wiell bød velkommen til de 32 fremmødte deltagere fordelt på 10 klubber, deraf var der 3 

repræsentanter fra DBF. 

 

1. Godkendelse af stemmeberettigede klubrepræsentanter m.v 

Der var fremmødt 23 stemmeberettigede og 9 øvrige deltagere. 

 

2. Valg af dirigent 

Erik Høi blev foreslået og valgt som dirigent, Erik Høi konstaterede, at repræsentantskabsmødet var 

rettidigt indvarslet og dermed lovligt. 

 

3. Beretning af kredsens virksomhed 

Kurt W.: Vi kender endnu ikke medlemstallet, men der er en stigende ungdom i klubberne, hvilket 

tegner positivt. 

Kredsen vil i nærmeste fremtid få nye mail adresser som relaterer til en bestyrelsespost og ikke en 

person. 

Holdturneringen for ungdom er blevet afviklet med 43 hold samt et U15 hold på Sjælland. 

Beretningerne blev godkendt.     

 

4. Budget for sæson 2013/2014 

Kurt Johansen kommenterede kort det fremsendte budget for den kommende sæson og begrundede 

at bestyrelsen havde valgt et 0 budget.  

Der vil i den kommende sæson forventes stigninger på div. aktiviteter. 

Morten Romme ØEBK foreslog, at medaljer ved LFM senior godt kunne undværes.  

Budgettet godkendt.  

 

5. Behandling af indkomne forslag 

Ingen forslag. 

 

6. Valg af bestyrelse 

Kurt Wiell havde meddelt, at han ikke ønskede genvalg, da han var imod forbundets oplæg til 

skriftlige samarbejdsaftaler. Hele bestyrelsen var imod denne form for aftale. Kurt Wiell 

begrundede sine synspunkter og oplyste, at han var alene om at stemme imod i Badminton 

Danmarks hovedbestyrelse. 

Jan Rasmussen fra Sakskøbing badmintonklub foreslog derefter følgende: 

Om der i repræsentantskabet er flertal for, at Badminton Lolland-Falster ikke ønsker skriftlige 

samarbejdsaftaler med badminton Danmark, men at bestyrelsen har til hensigt at efterleve alle de i 

samarbejdsaftalen foreslået SKAL aktiviteter bliver udbudt i kredsen. 

Dette var der enstemmig opbakning til, og herefter spurgte dirigenten Kurt Wiell om han så kunne 

tænke sig at modtage genvalg. Kurt Wiell var derefter villig til genvalg. 



ØEBK spurgte om det gav nogen form for sanktion over for kredsen fra BD. Peter Jensen svarede, 

at det gjorde det ikke.     

  

a) Kurt Wiell valgt som formand for 2 år. 

b)Lynge tang Jørgensen, Bente Larsen valgt for 2 år 

c)Jan Rasmussen valgt for et år som suppleant. 

 

7. Valg af SSU 

a) Casper Steffensen og Erik Høi valgt for 1 år. 

      b) Vakant. 

 

8. Valg af USU valgt for et år. 

a) Jens Klemmensen, 1. vakant. 

b) vakant. 

 

9. Valg af UBU 

a) Kurt Wiell valgt for et år, 1. vakant.  

      b) vakant. 

 

 

10. Valg af 2 revisorer 

W.L.Harenberg og Erik Høi genvalgt for et år. 

 

11. Valg af revisorsuppleant 

Allan Hansen genvalgt for et år. 

 

12. Eventuelt 

 

 

Kurt Wiell takkede for fremmødet og for den gode debat om aftenens emner og en tak til dirigenten.  

 

Forsamlingen sluttede kl. 20.30 af med at råbe et leve for Badminton Lolland - Falster. 

 

 

Efter repræsentantskabsmødet var der indslag omkring: 

 

Peter Jensen, BD orienterede omkring nye kontinenter samt at der er ca. 70 nye klubber på 

landsplan. 

 

Linda Nielsen, BD opfordrede klubberne til at kontakte hende, for klubbesøg, aktiviteter, m.m. 

 

Morten Romme: det kunne være en fordel at lægge årsmøderne i div. Klubber/cafeteria. 

 

Kurt Wiell uddelte pokaler til de vindende klubber i senior holdturneringen samt takkede Ole 

Madsen ,Søren Larsen og Jan Rasmussen for arbejdet i BLF. 

Søren Larsen blev udnævnt til æresmedlem i BLF. 

 



 

  
 

Slut kl. 21.00. 
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